
CINEMA I TV  | Redacció | Actualitzat el 20/07/2023 a les 10:00

La història darrera la pel·lícula Barbie
[inicicentrareport]La directora de la pel·lícula "Barbie", Greta Gerwig, ha revelat la intenció
original darrere del film. En una entrevista, Gerwig va parlar sobre la inspiració de la pel·lícula i el
missatge que pretenia transmetre. Ella veu a "Barbie" com una història de mare i filla que es
basa en el vincle entre la creadora de Barbie, Ruth Handler, i la seva pròpia filla, Barbara. 

Gerwig va analitzar com ha canviat Barbie al llarg dels anys i com diverses generacions s'han
vist influenciades per la icònica joguina. Allunyant-se dels estàndard entre el bé i el mal, volia
presentar a Barbie com un personatge complex. 

Ruth Handler i la seva filla Barbara compartien un estret vincle que va servir de base per al nom i
el desenvolupament inicial de Barbie. Una nina que ha tingut un gran impacte en nenes i
dones, inspirant-les a somiar en gran i tenir confiança en la seva capacitat per a aconseguir
qualsevol cosa, malgrat la controvèrsia que l'ha envoltat al llarg dels anys. 

El 21 de juliol, "Barbie" s'estrenarà als cinemes, transportant als espectadors a un món ple
d'alegria, ball i rosa.
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